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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

  

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2017. június 19. napján 8:15 

órakor megtartott rendkívül nyilvános üléséről. 

 

Helye:   Kővágóörsi Közös Önkormányzati Hivatal Kővágóörs, Petőfi utca 2. szám alatt.  

 

Jelen vannak:  Fábián Gusztáv polgármester 

    Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester 

               Kovács István képviselő 

                           

   

Tanácskozási joggal jelen van:  
 

Dr. Szabó Tímea jegyző  

 

A jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea, jegyzőkönyv-vezető 

 

 

Fábián Gusztáv polgármester: köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselő-

testület teljes létszámban jelen van. Egyetlen egy napirendi pont van: a közművelődési 

érdekeltségnövelő pályázat benyújtása. Javasolja a napirend elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

57/2017. (VI. 19.) HATÁROZATA  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2017. június 19-i ülés napirendjét az 

alábbiak szerint fogadja el:  

 

1.) Közművelődési érdekeltségnövelő támogatásra pályázat benyújtása  

 

 

1. Közművelődési érdekeltségnövelő támogatásra pályázat benyújtása  

 

Fábián Gusztáv polgármester: előttük van az előterjesztés.  Kértek árajánlatot egy cégtől, 

mely a következőről szól: egy motoros le- és felhúzható vetítővászon, projektor, illetve hozzá 

való tartó, valamint a szerelési költség. Ez a faluházban lenne elhelyezve, moziszerű vetítésre 

alkalmas és gyakorlatilag az összeg, amire pályáznának 1.077.026 Ft, melyből az 

önkormányzat 250.000 Ft önrészt vállalna, melyből 190.000 Ft felajánlás, illetve 60.000 Ft-ot 

tenne még hozzá.  Kérdezi a testületet, hogy mi a vélemény.  
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Kovács István képviselő:  köszönti a testület tagjait, illetve a Jegyző Asszonyt. A pályázat 

egy kicsit hirtelen jött, de az is lehet, hogy ő tájékozatlan. Azt szeretné megkérdezni, hogy 

ennek mi a határideje?  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  június 23.  

 

Kovács István képviselő:  egy pályázatnál konkrétan odaírják, hogy mennyi az önrész, 

nyilván az összeg változhat. Kérdezi a polgármester urat, hogy mi az az önrész %-ban, amit 

biztosítani kell az önkormányzatnak?  Mert azért ez lényeges, tehát ez nem mindegy.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: furcsán van meghatározva 1/9-ed rész, kérdezi, hogy jól 

mondja-e?  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: igen, úgy, hogy ez nem egy klasszikus pályázat. Beérkeznek az 

igények az önkormányzatoktól, illetve mindenkinek a felajánlása, és majd az összesből 

számítanak egy arányt. Tehát úgy néz ki, hogy az önkormányzatnak kell felajánlania, hogy 

mekkora az önrész. Az Államkincstártól tájékozódtak, a tavalyi pályázat alapján az volt a 

tapasztalat, hogy aki 200.000 Ft alatt ajánlott, azt nem támogatták. Tehát legalább 200.000 Ft-

ot célszerű ajánlani, a tényleges szám pedig utána fog kiderülni.  

 

Kovács István képviselő:  kérdezi, hogy mi a pályázat felső határa, mi az, amire lehet 

pályázni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: azt pontosan nem tudja, de az biztos, hogy nem 1.070.000 Ft, 

hanem annál több. A faluházi teremben ezek a készülékek bőven jók, nagyobbat nem is 

tudnának. A legfontosabb a vetítő vászon, ami automatikusan lemegy, illetve felmegy, tehát 

nem kell pakolgatni, az amúgy is kicsi meglévő vásznat, és így bármikor mozit tudnak 

csinálni. Fel lehet függeszteni a mennyezetre, és a színpad előtt egy 3x2,5 méteres 

vetítővászon lesz, és ezt lehet 16:9 képarányban a projektorral moziszerűen működtetni.  

 

Kovács István képviselő:  tehát nincsen konkrét önrész meghatározva.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: az a fajta konkrét önrész, ami szokott lenni, az ebben az esetben 

nincsen.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: lehet olyan mozit is csinálni, ami 10 millió forintba kerül. 

Ezek a mennyezeti projektorok általában drágábbak, ez kézi vezérlésű lesz, és oda lesz 

vezetve a kábel-rendszer, melynek megint csak egy előnye van, hogy nem kell minden 

alkalommal projektort kiszerelni, beszerelni. Tehát ez mindig ott van, csak a számítógépet 

kell kezelni, illetve a DVD lejátszót. Tehát ezért azok a projektorok, amelyek a földön 

vannak, fele ennyibe kerülnek. Annyira nem ért hozzá, csak ezt az információt az mondta, 

akitől az árajánlatot kérte.  

 

Kovács István képviselő:   egy ilyen pályázathoz nyilván az önkormányzatnak egy minimális 

önrésszel kell hozzájárulni. Nem látja tisztán az önrészt, nyilván nagyon kicsi az éves tartalék, 

ami be van tervezve, jó lett volna látni, hogy az előző tervezett beruházásoknál mennyi összeg 

fogyott el. Megcsinálták a kultúrház tető felújítását, és nem tudja, hogy mivel végződött. 

Elkülönítettek egy összeget a vendégháznál, ott is hogyan állnak? Csak azért kérdezi, hogy 

nyugodtan tudjanak dönteni, még nincsenek az év felénél.  
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Fábián Gusztáv polgármester: nem témája az ülésnek, de a tetőfelújítás 1.800.000 Ft-tal lett 

betervezve, ebben szerepelt a 190.000 Ft összegű támogatás, amit megúsztak, mert 1.500.000 

Ft alatti ajánlatot kaptak. Ehhez társult még a cserép, illetve a sitt szállítás, ami kb. 40.000 Ft, 

még talán annyi sem. A sitt elszállítása nem volt benne az ajánlatban. Egyetlen szállítás volt, 

hogy szereztek nagy mennyiségű cserepet, és azt pótlásként hazahozták.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  szerezték, vagy vásárlás volt? 

 

Kovács István képviselő: vásárlás volt.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: szerezni nem lehet.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: de szereztek.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: de ez mit jelent?  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ingyen odaadták.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  de ki adta oda?  

 

Fábián Gusztáv polgármester: interneten nézte ki, csak oda kellett menni, és elszállítani.  

 

Kovács István képviselő: csak egy szállítási költsége volt.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: de erről csak van egy megállapodás?  

 

Fábián Gusztáv polgármester: miről?  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: hát a cserépről, hogy ki adta oda ingyen. Az 

ingyenesről is kell megállapodás.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: kellene ilyen megállapodás?  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: igen, kellene.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: hát akkor elmegy, és ír egy megállapodást.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: levelet is lehet írni.  

 

Kovács István képviselő: véleménye szerint örült az, akitől elhozták.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: elhozta a tizedik településről, és mit csinálnak, hogy 

ha erről nincsen papír? 

 

Fábián Gusztáv polgármester: sitt szállításról szól a számla. Belemehetnek ilyen apró 

részletekbe, de rátérne a vendégházra. Erre beterveztek 150.000 Ft-ot, és nagyjából el is 

költöttek nagyjából kevesebb, mint 150.000 Ft-ot. Megcsinálták a zuhanytálcát, kicserélték a 

WC-t, a mosdó szifonokat. Gyakorlatilag elköltötték a pénzt, utána még volt kőműves munka, 

amit megint csak az önkormányzat saját erőből végzett el a közmunkás segítségével, többek 

között saját maga társadalmi munkában végezte a feladatot. Tehát ott 150.000 Ft fölé nem 



4 

 

mentek. A másiknál megmaradt a 1900.000 Ft, amit személyesen megnéztek, hogy a Pajta 

Galéria a tetőfelújításra ajánlott fel 2015. évben. Ez a pénz ott „hever” a költségvetésben.  

Most a Pajta Galéria javasolja,- tekintettel arra, hogy ők a döntők, -  hogy visszavonják a tető 

felújítást, és javasolják, hogy az önkormányzat fordítsa erre a 190.000 Ft-ot. Ez azért fontos, 

mert nemcsak úgy van, hogy ott van a pénz, és arra költöm, amire akarom. Ez egy felajánlás, 

amit ellenőrizni fognak a központi szervek, mert az idei ellenőrzési tervben a felajánlások 

ellenőrzése szerepel, melyet meg kell mutatni, hogy melyik felajánlást mire költötték.  

 

Kovács István képviselő: amikor döntöttek a tető felújításánál, akkor a 1,5 millió forintos 

pályázathoz akkor úgy állapodtak meg, hogy a fennmaradó részt, maximum 100.000 Ft-ig 

vállalják ennek a terhére.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: nem ennek a terhére.  

 

 Kovács István képviselő: ez 100 %, ebben biztos, mert még a Jegyző Asszony is itt volt, és 

a felvételt elkészítette.  

  

Fábián Gusztáv polgármester: erre most nem tud válaszolni.  

 

Kovács István képviselő: ezt biztosan tudja, mert ha 60.000 Ft, ahogy a polgármester úr 

mondja?  

 

Fábián Gusztáv polgármester: még egyszer mondja, egy darab kb. 20.000 Ft összegű 

szállítási számla van, egyébként hozzá kell, hogy tegye, hogy az nem is a projekt része, mert 

el sem lett számolva a projektben. Bármikor hívható egy fuvaros, és 20.000 Ft a szállítási 

költség. Amikor az elszámolás lesz, akkor nem az lesz, hogy ez a 20.000 Ft a tetőfelújítás 

része, hanem az az önkormányzat gazdálkodási tevékenységébe egy darab számla, magyarán 

mondva a 190.000 Ft-ból nem tudják elszámolni.  

 

Kovács István képviselő: visszatérve a nyugodt döntés érdekében. Tehát azt beszélték, hogy 

250.000 Ft az önrész, ha csak 60.000 Ft-ot kell hozzáadni, akkor nem vitatná. Azért kérdezi, 

hogy nyugodtan tudja eldönteni a maga részéről. Egyszer azt mondták, amikor elfogadták a 

pályázatot a kultúrháznál, hogy a maradékot, amire polgármester úr 50.000 Ft-ot mondott, 

amikor rákérdezett még vitatkoztak is, hogy legyen új cserép, vagy sem.  Akkor azt mondta, 

hogy ne kelljen még egyszer dönteni, tehát biztos legyen, a maga részéről el tud fogadni 

100.000 Ft-ot ebből az összegből felhasználásra. Ha nem került ebből felhasználásra, akkor 

erre a célra szeretnék felhasználni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: nem került felhasználásra, mert cserepet vettek volna 

pénzért, de nem vettek, mivel ingyen kaptak. A sitt szállítás nem volt benne a szerződésben, 

tehát azt ők oldották meg.  Tehát a 190.000 Ft-hoz nem nyúltak.  

 

Kovács István képviselő: tehát a lényeg az, hogy ez a pénz megvan, nem lett felhasználva, 

tehát maximum 60.000 Ft-ról kellene dönteni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: azért a tisztán látás végett még egyszer mondja, hogy ha úgy 

jön ki az 1/9-ed rész, amikor beadják, hogy 251.000 Ft lesz az önrész, akkor ilyen 

előfordulhat.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: akkor az újra egy döntés lesz.  
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Fábián Gusztáv polgármester: ez akkor érvényes, ha nyernek a pályázaton, de ha nyernek, 

akkor felhasználják a teljes összeget.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: egy kicsit távolabbról kezdi.  Kérdezi, hogy miért 

kellett ehhez rendkívüli ülés? 

 

Fábián Gusztáv polgármester: nem túl gyorsan vették észre ezt a pályázati lehetőséget.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  két héttel ezelőtt említette ezt polgármester úr.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: egy hét, mire ez az egyetlen cég nagy nehezen elküldte az 

írásos ajánlatot, ilyenkor lehet rendkívüli ülést összehívni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: de folyton rendkívüli üléseik vannak, amit nem tart  

természetesnek.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: akkor indít rendkívüli ülést, amikor akar. Rendkívüli ülést 

kért.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: de ha visszafelé megnézik, hogy hány rendkívüli 

ülés volt?  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez nem témája az ülésnek.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nem témája.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: az, hogy a polgármester mikor csinál rendkívüli ülést, az 

nem témája ennek rendkívüli ülésnek.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: de arányában eszméletlen sok rendkívüli ülés van.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: még egyszer mondja, zárják le ezt a témát.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: csak megkérdezte, hogy miért volt erre szükség.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: határozottan kéri, hogy ebből ne nyissanak vitát.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: miért is lett ez rendkívüli ülés, tekintettel arra, hogy 

erről már két hete tudomásuk van?  

 

Fábián Gusztáv polgármester: sürgősnek tartotta, mivel péntekig be kell adni a pályázatot.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ezt érti, de két héttel ezelőtt már beszéltek róla.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  múlt héten kapta meg az írásos papírt, hogy péntekig be kell 

adni, ezért rendkívüli ülést hívott össze. Megfelelő a válasz?  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: volt egy kérése, hogy legyen 11 órakor, vagy 11 óra 

után. 
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Fábián Gusztáv polgármester: pontosan az alpolgármester asszony kérte mindig, hogy 

hétfőn reggel legyen az ülés. Ezért nem is értette, hogy miért kellene 11 órakor tartani. Zárják 

le ezt a kérdést.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ha az embernek pénteken füttyentenek, hogy jöjjön 

hétfőn ülésre, akkor már megvannak a beidőzített munkái és megbeszélései. Ezeket hétvégén 

egy kicsit nehéz áthelyezni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez azért nem egészen így van.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: de pontosan így van.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: bármikor lehet ilyen. 

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  pontosan így van, hogy az embernek egyeztetnie 

kell.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: köszöni a megjegyzést.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: tehát volt valamilyen akadálya, hogy nem lehetett 

volna 11 óra után, vagy este 5 órakor? 

 

Fábián Gusztáv polgármester: erre nem válaszol. Még egyszer mondja, hogy muszáj volt az 

ülést most reggelre tenni, hogy minél gyorsabban elinduljon a pályázat.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: péntekig még van idő. Az a baj ezzel a nagy 

sietséggel, hogy ez a pályázat előkészítetlen. Nagyon örül annak, hogy ha fejlődik Salföld, 

örül annak, hogy vetítések vannak, és örül annak is, ha ezek jó minőségben történnek. 

A vetítéseknél az szokott a probléma lenni, hogy igazán egyikük sem ért ennek az eszköznek 

a kezeléséhez. Ha egy bonyolultabb eszköz lesz, ami fent van a falon, attól még nem lesz 

könnyebb a dolguk. Már nagyon sokan azt mondják, hogy röhögnek, ha elkezdenek bénázni, 

mert más  jobban tudja, de  az önkormányzat nem adja oda. Ezen nem változtat az, hogy lesz 

egy jóval drágább eszköz, ha távirányítós, az sem feltétlenül jó, mert nem értenek hozzá. Van 

ilyen tanfolyam, akkor el kell erre menni, három órás tanfolyam, és meg kell tanulni.  

Ez az egyik oka, hogy úgy gondolja, hogy nem feltétlenül egy új eszköz segít azon, hogy 

valóban nem értenek a kezeléséhez. A másik pedig az, hogy ennek az új eszköznek a 

paramétereit meg kellett nézni gyorsan, hétvégén, mivel sietni kellett, mert hétvégére esett, 

amikor dönteni kell a dologról. Úgy látja, hogy az árajánlatot tevő is elkezdte lebeszélni a 

polgármester urat arról, hogy ebben a teremben a kisebb is elég lenne. Tehát, aki a pénzt 

bevenné, még az is megpróbálta lebeszélni a testületet arról, hogy aránytalanul nagy dologba 

fogjanak. Hallgattak rá, és egy másik variáció lett, de kért véleményt arról, hogy egy ilyen 

teremben, egyáltalán egy ilyen eszköz milyen tulajdonságokkal bír. Kénytelen elmondani, 

hogy háromféle ismérve van ennek a projektornak, de muszáj tájékozódni, mert erről kell 

dönteni. A pixel képpontot jelent, és amit benyújtott anyagot, azon vastagon kiemelte, hogy  

házimozi vetítők, ami gyakorlatilag annak számít, ha leszámítják a színpadot, akkor az egy 60 

m2-es helyiség. Tehát ez házimozinak felel meg a 720 pixeltől az 1080 pixelig.  

A videoprojektorok másik fontos tulajdonsága a fényerő, melyet 2500-4000 Lumen közötti 

készülékkel homályos teremben, közepes méretű felületre remekül lehet vetíteni. Egy otthoni 

használatra szánt házimozi projektornál nincs szükség  többre 2000-3000 Lumen-nél. Amit az 
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önkormányzat kért, az 4000 Lumen-es. Van még egy fontos ismérve, a kontraszt arány, ebből 

a szempontból megnézve ennek a cégnek, aki az ajánlatot adta, az ő szakértője azt mondta, 

hogy van egy akciós kedvezményes ára ennek az Optoma EH400 projektornak, mely most 

bruttó 269.900 Ft, mely Full HD-s, 1920x1080 pixeles, tehát ennél nagyobb pixelt tud. 4000 

Lumen fényerős és 22.000:1 a kontraszt. Tehát ez olcsóbb, jobb a felbontása, jobb a kontraszt 

aránya, tehát duplája, a fény ereje gyengébb. Még egy kérdése volt az illetőnek, hogy miért 

kell motoros vetítővászon?  

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy ez mennyezetre szerelhető?  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: azt meg kell nézni, ezt nem tudja.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez nem mindegy, mert ez két külön dolog. 

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a mennyezetre szerelhetővel… 

 

Fábián Gusztáv polgármester: ő is választhatott volna 200.000 Ft-os projektort, volt belőle 

csillagászati mennyiségű. Amit választott, az a legolcsóbb mennyezetre szerelhető.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a mennyezetre szerelhetőségben is elgondolkodik, 

mert ha szükség van rá, hogy máshol vetítsenek, volt már rá példa, hogy a Pajta Galériában 

volt a vetítés, lehet fehér falra bárhol vetíteni, akkor ezt nem tudják megtenni egy rögzített 

vetítővel, vagy projektorral.  Feltéve akkor, ha megtartják az előző projektort, ami szerinte 

pocsékolás kettő projektort tartani, azt fel kellene ajánlani eladásra valamilyen módon, vagy 

polgármester úrnak mi a célja vele? A másik, amin múlik, hogy milyen a vetítés minősége 

nem tudja, hogy a jelenlegi projektornak milyenek a Lumen és pixel adatai.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ezt nem tudja megmondani.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  nem lehet kikeresni?  

 

Fábián Gusztáv polgármester: rákattintanak a típusra az interneten.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  nyilván itt megvannak a nyilvántartásban, a 

számlán, vagy valahol, eszköznyilvántartásban. Ennek nem lehet utánanézni? 

 

Fábián Gusztáv polgármester: utána lehet nézni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  megint az a helyzet, hogy nincsen elég idő.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: nincsen elég idő, mert azt szeretnék, hogy itt ma döntsenek 

erről.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:   ezért mondja azt, hogy az egész dolog 

előkészítetlen.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: válaszolni fog erre is.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  azon múlik, hogy milyen eszközről történik a 

vetítés, tehát milyen jelet ad az a CD, vagy DVD lejátszó, amiről vetítenek, illetve a laptop. 
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Azt kellene tudni, hogy Full HD-s-e a laptop. Ezt tudják?  Mert, ha a laptop nem tud olyan 

minőséget vetíteni, mint amit ez a projektor tudna produkálni akkor nincsen értelme. 

Tudniillik ugyanazt a jelet fogja továbbítani, mint amit kap, tehát nem tud jobbat. Tehát, ha 

egy homályos fotót photoshop-on próbál jobbá tenni, soha nem lesz nem homályos.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez egy DVD lemez jelét továbbítja, semmi mást.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  nem annak a jelét továbbítja, hanem különböző 

paraméterei vannak a laptopnak is, ha a laptop nem tud olyan felbontást produkálni, akkor 

hiába veszik meg a legjobb projektort, nem lesz jobb a kép. Azt a jelet továbbítja, amit a 

laptopról kap, és nem lehet tudni, hogy ebben az esetben mit kap a laptopról, vagy az a 

következő, hogy továbbra sem lesz jó, és kell egy újabb full HD-s laptopot vásárolni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: igen, elképzelhető, hogy kell venni egy full HD-s laptopot.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:   de akkor ez már megint hozzáadódik egy full HD-s 

laptop az egy… 

 

Fábián Gusztáv polgármester: akkor nem ebben az évben, hanem jövőre vesznek egyet.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: akkor erre azt mondja, hogy tavaly is volt ilyen 

pályázat, idén is van ilyen pályázat, és lesz jövőre is. Azt tudná mondani, hogy várják meg a 

jövő évi pályázatot, és készüljenek fel erre a dologra. A másik pedig az, hogy ha mégis 

megszavazná a testület, akkor 10.000 Ft-ot le tud venni az árból, azáltal, hogy ezt Budapestről 

szállítanák 25 Ft+ÁFA/km áron. Nagyon közel van ez a cég, ahhoz, amit el tud érni, bármikor 

el tudja hozni ezeket a dolgokat. Egyetlen egy kérdés van persze, hogy mekkora ez a 

vetítővászon összehajtogatva.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: 3,5 méter hosszú fém doboz, amit nem lehet hajtogatni, ez 

egy motoros vetítővászon.  

 

 Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  a másik kérdés pedig az, hogy miért kell motoros 

vetítővászon? Nem lehet még tudni, hogy milyen kábelek kellenek, ez is még plusz költség, 

erről eszébe jut a téli világítás és oszlop állítás, ahol szintén jöttek plusz kérdések, ide kell 

kábel, oda kell kábel ide kell plusz munka,  oda kell plusz munka, ezeket sem tudják. 

Nagyjából ezek, amelyek még plusz költségként hozzájöhetnének. A másik pedig a szerelés, a 

polgármester úr kérte a céget, hogy jöjjenek szerelni, és a cég azt kérdezte, hogy miért nem 

keres polgármester úr szerelőt, tehát maga a cég is, aki bevételt kap. Neki ez nagyon furcsa 

volt, hogy már ők is sokalják a dolgot. A cég azt mondta, hogy miért nem keresnek közelebb, 

vagy ajánlanak valakit, aki közelebbről szereli fel. Ezért gondolja, hogy nem kellene „hűbele 

Balázs” módjára cselekedni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  ez egy árajánlat, amit körülbelül megcéloztak egy gépet, egy 

vásznat és egy szerelést. Teljesen mindegy, hogy komplikálják az árajánlatot, és majd később 

kérhet egy másik céget felszerelni. Ha az összeget megnyerte az önkormányzat, akkor az 

összeget úgy használja fel, ahogyan akarja. Többek között kevesebbet is felhasználhat, ha azt 

akarja, akkor megkéri a céget, hogy módosítsák az ajánlatot, vagy másoktól kéri a szerelést. 

Egy a lényeg, hogy ha megnyerte a pályázatot, akkor utána el kell vele számolni. Ami az 

előkészítést illeti, nevetséges, hogy nincsen előkészítve, mivel körülbelül két hete foglalkozik 

vele, két céget is hívott már Salföldre igaz, hogy azok moziban gondolkodtak, és 10 milliós 
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ajánlatot adtak. Ezek után próbált másikat, már tavaly óta foglalkozik vele, de ez a pályázat 

most jelent meg nem régen, így gyorsan és hirtelen elképzelhető, hogy nem lesz más, de az is 

elképzelhető, hogy ilyen lehetőség nem lesz pár évig. Ami a filmklubot illeti, hogy nevetnek 

az önkormányzaton, hát nem nevetnek rajtuk, mert van filmklub és filmet vetít személy 

szerint. Persze kérdezhetné, hogy honnan tudja az alpolgármester asszony, hogy nevetnek, 

hiszen nem jár a filmklubba.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:   volt amikor már volt, másrészt hallja az ember a 

visszhangot.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  az elején voltak problémák, de azokat már rég megoldották. 

Kétség kívül ez a vászon kicsi, így széles vásznas dolgot lehetne vetíteni. Annak idején nem 

volt ilyen pályázat, hogy nagyobbat tudnának venni, most már látják, hogy milyen az igény. 

Semmi gond a meglévő vászonnal és projektorral, bárhol fel lehet használni. El lehet menni 

jövőre, például lesz a világbajnokság, amennyiben lesz még Pléh Presszó, akkor ott terveznek 

egy VB kivetítést. A projektor változtatható a vászon, ami a legfontosabb, ez egy klasszikus 

motoros, nem kell kihúzogatni. A projektor a mennyezeten lenne, nem kell állandóan azzal 

szenvedni, hogy oda kell helyezni, visszahelyezni, elrakni stb. ott lenne csak a laptop. Csak a 

laptopot kell elővenni, betenni az DVD-t, kétség kívül meg kell tanulni a kezelését. Még 

egyszer mondja, hogy nem olyan kezelési probléma van, hogy nem tudja, hogyan kell 

bekapcsolni, hanem bizonyos beállítási trükköket próbálgat, ami nem megy, de ettől 

függetlenül folyamatosan vetítik a filmeket, és semmi gondjuk nincsen vele, csak kicsi a 

vászon, mert rájöttek,  hogy a képarány ehhez a vászonhoz csak speciális 4:3 képarányú film 

az ideális, nem a 16:9. Tehát, ami 220.000 Ft-os, az nem biztos, hogy mennyezetre szerelhető. 

Ezt is alaposan átnézte általában 250.000 Ft-ért már nagyon jó projektorok vannak, de azok 

földiek. Ezek pontosan speciálisak, eleve egy tartóra kell felhelyezni távirányítós és magasabb 

árkategóriás. Ami a szállítást és a szerelést illeti, ez egy pályázati dolog, lehet, hogy lehet vele 

spórolni, nem tudja, hogy a vidéki olcsóbban vállalná-e el, aki közelebb van. Mindenesetre ez 

egy olyan cég, aki ezt is vállalja, magyarán mondva, aki belerakja a szerelő autójába a 

megrendelt árut lejön, beszereli, kétség kívül a kábelezést a helyszínen kell nézni, hogy 

milyen messze van az elektromos áram stb.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:   a szerelés nincsen benne az árban, azt mondta, 

hogy ő inkább ajánl mást.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  jó, akkor nincsen benne. Még egyszer mondja, hogy ez 

teljesen mindegy. Egyáltalán meg kell nyerni egy ilyen pályázatot, és utána lehet még 

variálni, olcsóbb projektor, szerelést belerakni stb. Azt megnézték, hogy a szerelés 

elszámolható költség. Tehát kétség kívül a kábelek miatt nekik külön le kellene jönni, hogy 

külön egy kábel árat tudjanak mondani, de amennyiben megtörténik a megrendelés, akkor 

részletesen megmondják. Tehát ez az ajánlat egy mostani pályázat, ezt péntekig kell beadni. 

Annyit tud mondani, hogy javasolja, szavazzák meg a pályázatot.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:   egyetlen egy dolgot még megjegyezne, hogy egy 

előkészítés nem azon múlik, hogy két éve forgatja a fejében, és nézi az interneten, hanem 

azon, hogy szakértőket megkérdez, eddig ezeket a dolgokat ő sem tudta.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  még egyszer mondja, hogy ezt nem a fejébe forgatja, hanem 

nézte a projektorokat… 
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Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:   azzal kezdték, hogy nem tudják mi a pixel… 

 

Fábián Gusztáv polgármester:   mindegy, mert minden ajánlatnál lehet jobbat találni. Itt 

most a pályázaton való indulás a lényeges momentum. Ha előkészítetlen, bár ezt tagadja, 

akkor sem az a probléma. Az a lényeg, hogy az önkormányzat nyerje meg a pályázatot. 

Onnantól fogva egy kicsit újra indulhat a dolog. 

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:   addigra megtanulják, hogy mi a pixel. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: csak egyet tud mondani ezzel az önrésszel, ezzel a 

konstrukcióval javasolja, hogy az önkormányzat induljon el a pályázaton.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:   ő csak tartózkodni tud ebben az esetben, mert nem 

érzi előkészítettnek.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: úgy szavaz, ahogy akar, lelkiismerete szerint. Kérdezi, hogy 

van még kérdés?  Egyet tud csinálni, felteszi szavazásra a határozati javaslatot. Javasolja, 

hogy, aki az ismertetett konstrukció figyelembevételével a pályázat benyújtásával egyetért, 

kézfeltartással jelezze.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül  

és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

58/2017. (VI. 19.) HATÁROZATA 

 

A közművelődési érdekeltségnövelő 

 támogatásra pályázat benyújtásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete elhatározza, hogy a közművelődési 

érdekeltségnövelő támogatásra pályázatot nyújt be. 

 

A pályázat keretében az alábbi fejlesztést kívánja megvalósítani: 

 

- Optoma EH15 projektor bruttó 697.230 Ft értékben, 

- funscreen Motor 241x350  cm motoros vetítővászon bruttó 237.871 Ft értékben, 

- Chief KITAD003W mennyezeti projekttartó 29.845 Ft értékben, 

- rendszerbeüzemelési és szerelési munkadíj 101.600 Ft értékben,  

- szállítási díj 10.480 Ft értékben 

 

Az igényelt támogatás összege 827.026 Ft. A fennmaradó összeget (250.000 Ft), mint önerőt 

a Képviselő-testület a 2017. évi költségvetésbe betervezett tartalék terhére biztosítja, 

amelyből 190.000 Ft-ot a 2016.-ban beérkezett lakossági adományból finanszíroz.  
 

Felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2017. június 23. 
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Fábián Gusztáv polgármester: köszöni szépen a részvételt, amennyiben nincsen több 

kérdés, az ülést 9:00 órakor bezárja.  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Fábián Gusztáv      Dr. Szabó Tímea 

polgármester        jegyző 

 

 

 
 


